
Na taboru v Radencih sem se razvajal 
Kaj ni lepšega, da se dobivamo starejši ljudje na taborih v zdravilišču. Letos smo 
se dobili že dvajse�č, in to v zdravilišču Radenci. Nekaj let smo imeli tabor na 
Dobrni. Sedaj pa smo že dolgo v Radencih, kjer se dobro poču�mo. Osebje hotela 
v Radencih je prijazno, sobe so lepe in klima�zirane. Kaj hočem, grem tja, kjer je 
lušno. 

Tabor je organiziralo Medgeneracijsko društvo Lučka Koroška. Tabor je potekal 
od ponedeljka 24. junija do 29. junija 2024. Na taboru nas je bilo za poln avtobus. 
Razdelili so nas v tri skupine. Vsaka skupina je dobila obesek določene barve, za 
te obeske se moramo zahvali� članicam skupine  Lipa in voditeljici Leopoldini 
Šegel. Voditeljice so bile Leopoldina Šegel, Karmelina Pečovnik in Marinella 
Špeglič. Imeli smo likovno delavnico v kateri žal nisem sodeloval. Bil sem operiran 
na palcu in motorika ni taka, kot bi morala bi�. Zato sem bil več v bazenu in se 
razgibaval. 

V eni izmed krea�vnih delavnic smo izdelovali miško in srca. Osnove za miške in 
srca sta zašili Miklavčič Šte�a in Anica Pušnik – prisrčna jima hvala.  

Vsako jutro smo pridno telovadili, seveda vsak po svojih zmožnos�h. Pri 
telovadbi nihče ni manjkal, vedel je, da dela zase. Telovadbo je vodila gospa 
Danica.  Čeravno je imela pred kratkim zdravstvene težave, nam je pokazala 
različne vaje. Morala se je precej trudi�. Res se ji iskreno zahvaljujem.  

Moram pa poveda�, da je Marinella vse tako organizirala, da so bili ključi oz. 
kar�ce pripravljene, in ni bilo nobene nervoze. Vidi se, da že vrsto let sodeluje 
pri organizaciji tabora. 

V četrtek so voditeljice v avli razstavile naše izdelke. Veliko zanimanje je bilo pri 
obiskovalcih, hoteli so naše izdelke kupi�. 

Nismo se samo pogovarjali v skupinah, se namakali ter imeli delavnice, ampak 
smo ob večerih hodi� posluša� glasbo v živo. Nekateri so se tudi zavrteli. Ena 
izmed udeleženk tabora je praznovala svoj rojstni dan. 

Prišla je sobota: po zajtrku smo spakirali svoje stvari v kovček, oddali kar�co ter  
počakali na avtobus. 

V zdravilišče in nazaj domov nas je varno pripeljalo avtobusno podjetje KAMOT. 

Hvala vsem, ki so pomagali, da je ,,Tabor’’ uspel!. 

 

                                 Ivan Rus 


